
  

 
 
Aan: Bestuursleden F-ACT Nederland 
Van: Karin Bonouvrie, ondersteuner 
Datum: 2 september 2011  
Betreft: Verslag bestuursvergadering F-ACT Nederland d.d. 24 augustus 2011 
Status:    vastgesteld 

 

Aanwezig: 
• Xavier Moonen (LVG: Koraalgroep Sittard / Kenniscentrum VG / Universiteit Amsterdam) 
• Katinka Kerssens (GGZ: GGZ NHN) 
• Frits Bovenberg (GGZ Consult) 
• Patricia Schell (K&J: Lucertis) 
• Niels Mulder (EAOF)  
• Hans Kroon (Trimbos)  
• Karin Bonouvrie (secretariële ondersteuning, notulist) 

 
Afwezig met afmelding: 

• Ingrid Willems (Verslavingszorg, VNN) 
• Ronald van Gool (GGZ: GGZ Ingeest) 

 
1. Opening en mededelingen 
De voorzitter, Niels Mulder, heet iedereen welkom. De voorzitter trakteert op gebak om te vieren dat de 
oprichting van F-ACT Nederland qua website, aantal leden etc. voortvarend verloopt.  
 
Hans Kroon 

- Start met project forensische FACT met licht verstandelijke beperking.  
- VWS wil extramuralisering onderbouwd hebben, hoeveel bedden zijn nodig. Trimbos gaat dit 

onderzoeken. 
 
Katinka Kerssens 

- Verlaat vergadering 15 minuten eerder ivm een vergadering om 14.00 uur in Heerhugowaard. 
- GGZ NHN heeft veel werkbezoek uit het buitenland: Noorwegen, Zweden, Tsjechië, België etc. 

Michiel Bähler gaat 2 weken naar Canada. Vanwege internationale interesse is het handig op de 
website een Engelstalige pagina te plaatsen.   

- Heeft, net als Niels Mulder, een afsluitende bijeenkomst van de Modelbeschrijvingen bijgewoond, 
was zeer indrukwekkend wat er bereikt is. 

- Symposium FACT en Verder d.d. 21 juni jl. was een groot succes. Het thema inclusie leefde zeer. 
Karin Bonouvrie mailt Xavier Moonen de presentaties van het symposium. Is afgehandeld. 
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Patricia Schell 

- Is bezig met de invoer van de zorgpaden ACT-methodiek zodat het een zelfstandig zorgpad wordt. 
Ervaart dit niet als een makkelijke opdracht en vraagt zich af of dit past. Hoe ACT en FACT zich 
verhouden voor zorgpaden is een goed thema voor de platformbijeenkomst. PM-actie 

- Lucertis organiseert in oktober de 1e bijeenkomst voor ACT en FACT Jeugd.  
- Frits geeft naam aan Patricia van degene die al met zorgpaden ervaring heeft. 

 
Frits Bovenberg 

- Is heel actief in de verslavingszorg op dit moment. FACT en verslavingszorgplatform is binnenkort 
landelijk. 
- Voert veel gesprekken en merkt dat er behoefte is aan symposia en middagbijeenkomsten. Krijgt 
veel verzoeken vanuit Vlaanderen. Frits wil een aantal Vlaamse trainers opleiden. 
 

Xavier Moonen 
- Is bezig om congres FACT – LVG in te richten. Datum hoort Xavier direct straks bij andere 
bespreking om 12.00 uur. Naschrift: do 8 december 13.00-17.00 uur in Utrecht. 

 
 
Niels Mulder 

- De notariële akte is ondertekend, een bijzondere gebeurtenis. 
- Voor het internationale EAOF congres van 5, 6 en 7 oktober zijn 300 aanmeldingen binnen 

waarvan 50% buitenlands. Er zijn 70 workshops en het wordt een Koninklijke opening samen met 
de burgemeester. Sympopna organiseert het congres. 

- Niels zal iedereen voor woensdag 5 oktober uitnodigen voor een masterclass.  
- Spanje (Noord) wil het EAOF congres van 2013 organiseren. 
- Eigen bijdrage wil Niels evt. met Marian ter Avest oppakken. Agenderen voor 7 december: Kan 

F-ACT Nederland iets met ‘eigen bijdrage’ en op welke manier? Alle bestuursleden verzamelen 
informatie. 

- Op de site www.f-actnederland.nl ons standpunt noteren over bijv. bemoeizorg. Indicatiecommissie 
Bemoeizorg die bepalen wie er bemoeizorg nodig heeft is zeer wenselijk. 

 
2. Vaststellen agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Concept verslag 8 juni 2011 
Tekstueel 
De notulen worden vastgesteld. 
Naar aanleiding van 
Mette Lansen is door Katinka Kerssens uitgenodigd voor een vergadering, maar is momenteel met 
vakantie. Marian ter Avest, directeur landelijk platform wordt door Niels Mulder uitgenodigd. Frits 
Bovenberg heeft Laura Neijmeijer benaderd. 
Punt 1: Frits heeft het congres op 24 juni in Gent bezocht. Wat men vooral wil weten is hoe teams getraind 
zijn, de samenwerking, hoe men platforms opricht.  
Actielijst 
PM: Ronald Luijk is nog niet gesproken. F-ACT Nederland wil zich presenteren bij ZN. Hans Kroon ziet 
Ronald Luijk over 6 weken kan dan polsen/uitnodigen. 
 
De voorzitter bedankt Karin Bonouvrie voor haar notulen. 
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4. Website 
4a. Website www.f-actnederland.nl  
De website gaat in september ‘in de lucht’ voordat het EAOF congres plaatsvindt.  Een en ander verloopt 
in de voorbereidingen voorspoedig met Van Willegen.  
 
4b. Vraag Marijke van Putten over subgroep Platform jeugd op site  
Niels Mulder vraagt zich af hoe Jeugd naast de vereniging wil ‘hangen’. Goed moment om gesprek aan te 
gaan met Marijke van Putten (GGZ NHN) en Ineke de Bruijn (Lucertis) samen met Patricia Schell, Niels 
Mulder/Katinka Kerssens en evt. Hans Kroon. De insteek vanuit het transitieproject is gemeenschappelijk. 
Eerst het gesprek laten plaatsvinden, dan kijken of er plek is op de site. Evt. kan er per onderdeel ‘jeugd’ 
een plekje in de linkerkolom komen.   
Eventueel kan ook Forensisch Platform en Verslavingsplatform een aparte pagina krijgen via de 
linkerkolom. Ook zou een bestuurslid van F-ACT Nederland een desbetreffende Platformvergadering 
kunnen bijwonen.  
 
4c. Indeling website  
In de linkerkolom van www.f-actnederland.nl zou ‘modelbeschrijvingen, projecten en eigen pagina’s’ een 
plek kunnen krijgen. Ook kan het forum algemeen of eventueel in de ontwikkelingsfase een besloten 
forum bevatten zodat alleen leden aan het forum kunnen deelnemen. Er zou een mededeling kunnen 
komen met ‘wilt u reageren, meld u dan aan als lid’. Ook kunnen alleen leden artikelen downloaden 
waarbij aandacht moet zijn voor Copyright. Verder komt er een Engelstalige pagina op de site en hebben 
Katinka Kerssens en Karin Bonouvrie 26 augustus een afspraak om de indeling te bespreken en aan Van 
Willegen door te geven. ‘Contact’ en ‘Engelstalig’ wordt aan de site toegevoegd.  
 
4d.Webredactie  
De webredactie zal bestaan uit Frits Bovenberg, Ronald van Gool en Karin Bonouvrie. In de opstartfase 
zal Katinka Kerssens ook actief zijn als redactielid. Naschrift: Ronald is door Katinka benaderd en 
akkoord met zijn rol als redactielid.  De webredactie zal via mail en telefoon contact met elkaar hebben, 
het is niet nodig om redactievergaderingen te organiseren. Doordat er reeds diverse vragen per mail zijn 
binnengekomen is het handig dat elk bestuurslid zijn/haar specialiteit aan Karin Bonouvrie doorgeeft 
zodat zij de vragen kan doorspelen en tzt mbt artikelen voor de site deze gericht kan laten opstellen. 
 
4e. Sociale Media 
Frits Bovenberg maakt een Twitter-account aan. Is afgehandeld. Marijke van Putten geeft Twitterboekje 
aan Katinka Kerssens om wegwijs te raken. Tevens maakt Frits een Linked In account aan. Is 
afgehandeld. Katinka laat als gadget een code-sleutelhanger zien waarmee je met desbetreffende app 
automatisch op 
www.f-actnederland.nl komt. Als kosten bekend zijn wordt overwogen om dit ook uit te reiken op EAOF 
congres. Katinka en Frits zullen samen de sociale media bespreken. Ook kunnen er filmpjes op de site 
worden geplaatst. 
 
4f. Lay-out aanmeldformulier op site 
Hans Kroon vult aan dat de vraag gesteld kan worden waar de interesse van het lid naar uit gaat. Verder 
bespreken Katinka en Karin de overige aanvullingen voor het aanmeldformulier en worden deze aan Van 
Willegen doorgegeven. 
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5. Huishoudelijk reglement  
Belangrijk item is hoe om te gaan met privacygegevens van de leden. Xavier Moonen pakt het onderwerp 
‘huishoudelijk reglement’ in zijn totaliteit op. Karin agendeert het onderwerp voor de vergadering van 7 
december.  
 
6. Diverse bespreekpunten 
6a Verdere stappen ivm PR  
De herdrukte Nederlandstalige flyer komt in de EAOF-congresmap. Naschrift: tevens zal Karin tijdens 
pauzemomenten gaan flyeren. De Engelstalige flyer wordt ook gedrukt en verspreid via map en ‘flyeren’ 
op het EAOF-congres. Naschrift: later is besloten toch geen Engelstalige flyer te laten drukken omdat F-
ACT Nederland zich niet richt op internationale leden. Tevens zal Karin zodra de site openbaar is alle 
mailadressen verkregen via Janneke Kramers van het CCAF die het persbericht hebben ontvangen 
opnieuw gebruiken voor PR van F-ACT Nederland en de site. Ook zal Karin haar mailbestand van het 
congres FACT en Verder 21 juni 2011 gebruiken om reclame te maken voor F-ACT Nederland, het 
EAOF-congres en de LVG conferentie. 
Voorts krijgt Frits Bovenberg nog een aantal herdrukte flyers om in teamkamers op te hangen. Ook zal 
Katinka navragen of Adriaan Jansen, bestuurder van GGZ NHN F-ACT Nederland wil promoten en zou 
elk bestuurslid het binnen zijn/haar eigen organisatie kunnen promoten evt. via de bestuurder.  
Frits benadert Corine van Dam van de PSY of zij een artikel aan F-ACT Nederland wil besteden of een 
interview wil afnemen. Vakblad SPV, Ypsilon en Ano-exis worden tevens door Frits benaderd. Xavier zal 
contact opnemen met het tijdschrift VGN Markant voor publiciteit. 
Het onderwerp ‘PR’ wordt een vast agendapunt. Katinka houdt bestuur op de hoogte zodra de site 
openbaar is zodat alle bestuursleden kunnen gaan promoten. 
 
6b Acties ledenwerving en stand van zaken mbt aantal leden 
Karin reikt iedereen ter informatie de ledenlijst uit die uit 41 leden bestaat waarvan 2 personen uit België. 
Aan de afwezige bestuursleden wordt deze per mail verstuurd. Ledenwerving is reeds besproken bij 6a. 
 
6c Bestuursleden uit andere ‘werelden’ (maatsch. Werk, woningcorp, andere branches) 
Onderwerp is niet besproken en wordt geagendeerd voor bestuursvergadering d.d. 7 december 2011. 
 
6d Procedure kiezen locatie F-ACT congres 2012 
Onderwerp is niet besproken en wordt geagendeerd voor de volgende bestuursvergadering d.d. 7 
december 2011. 
 
6e Evt. acties F-ACT Nederland ivm eigen bijdrages patiënten 
Onderwerp is niet besproken en wordt geagendeerd voor de volgende bestuursvergadering d.d. 7 
december 2011. 
 
6f Eerste ledenvergadering: ook een inhoudelijk stuk eraan vastkoppelen/gasten uitnodigen? 
Hans Kroon wil de ledenvergadering op 18 november organiseren als het platform ook plaatsvindt. Van 
10.00-12.00 uur vindt platform plaats en de ledenvergadering kan tijdens de lunch van 12.00-13.30 uur 
plaatsvinden. Het thema ‘zorgpaden’ van Michiel van Hees zou kunnen worden gebruikt. Het is de 
bedoeling dat er 2 à 3 verhalen zijn en dat er gelegenheid is voor een discussie. Afgevraagd moet worden 
wat men als lid van F-ACT Nederland wil bereiken. Via een ‘missie en visie’, huishoudelijk reglement en 
een inventarisatie van de verwachtingen en wensen proberen erachter te komen. Als suggestie wordt 
geopperd om alle voorzitters van de platforms 15 minuten tijd te geven om stand van zaken van eigen 
platform te melden. Naschrift: de 2 bijeenkomsten van 18 november vinden plaats bij het Trimbosinstituut 
te Utrecht in de Fre Domissezaal. Karin zal leden eind september/begin oktober uitnodigen hiervoor. Per 
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mail kan de agenda voor 18 november tot stand komen. Leden moeten zich opgeven als zij aanwezig 
willen zijn ivm het aantal te bestellen lunches.   
 
6g FACT-LVG bijeenkomst 
Naschrift: Xavier Moonen organiseert de bijeenkomst op donderdag 8 december van 13.00-17.00 uur in 
Utrecht. Locatie volgt. 
 
6h Bericht aan onze internationale zusterverenigingen over oprichting F-ACT Nederland 
Engelse club van Mike Firn dient officieel bericht te krijgen, ook ACTA in de USA en de Scandinavische 
club. Over en weer kunnen links op onze site geplaatst worden. Dit wordt opgepakt nadat site ‘in de lucht’ 
is. 
 
7. Ingekomen stukken 
N.v.t. 
 
8. Jaarplan (incl. missie en visie en met concrete doelen, tijdpad en verdeling taken in bestuur) 
Katinka heeft gekeken naar diverse modellen. Het is nog lastig om een passend format te vinden voor een 
vereniging. Xavier Moonen pakt dit onderwerp op. De ledenvergadering 2012 kan gekoppeld worden aan 
het congres in Groningen bijv. de avond ervoor. Xavier zal voorbeelden van jaarplannen uitzoeken zodat 
het bestuur e.e.a. kan invullen.  
Karin agendeert het onderwerp incl. subonderwerpen voor de volgende bestuursvergadering van 7 
december as. 
 
9. Gast: Eric Brederveld van Jeugd ACT om 11.30 uur 
Eric Brederveld, algemeen directeur van Jeugd ACT en Annelies Bollerman-Luierweert, secretaresse MT 
van Jeugd ACT, zijn op uitnodiging aanwezig. Een voorstelrondje volgt.  
E. Brederveld start zijn verhaal met de mededeling dat  hij maar 40% van de DBC nodig heeft om goede 
behandeling te bieden maar van de zorgverzekeraar uiteindelijk  zijn businessplan moest aanpassen omdat 
E. Brederveld 80% krijgt. De zorgverzekeraar werkt mee omdat ACT Jeugd erkend is en een officiële ggz-
instelling is. Ook heeft E. Brederveld een BV opgericht. Hij heeft 2 kinder/jeugdpsychiaters in dienst voor 
24 uurszorg. Adviseert ons bij het starten van een nieuwe onderneming altijd zeer goed te investeren in 
een goede server.  
PinkRoccade heeft de beste EPD binnen 2 maanden geregeld. Acht verschillende disciplines hebben aan 
een dossier gewerkt wat er in het EPD moet staan. Hierdoor is de EPD gelukt voor deze doelgroep. Heeft 
ROM gekoppeld aan EPD zodat alle informatie helder is. Effectenonderzoek is er.  Omdat E. Brederveld 
80% ipv 40% krijgt, kan hij onderzoeken betalen. Zijn bedrijf is HKZ-gecertificeerd. Weet niet of hij 
CCAF certificering wil omdat meerwaarde hiervan onduidelijk is. 
E. Brederveld heeft een advertentie voor 1 vacature geplaatst en kreeg 2500 reacties. Heeft zelf de 
werving en selectie gedaan en een P&O opgezet. Met 60 medewerkers in Haarlem, Hengelo, Enschede 
etc. begonnen. Kijkt niet naar opleiding van medewerkers maar naar hoe de persoon is. Had veel 
beginfinanciering geregeld bij de bank. De debiteur van ACT Jeugd is de zorgverzekeraar waar hij harde 
afspraken mee heeft gemaakt zonder plafond. Dit is mogelijk omdat hij zijn bedrijf heeft opgericht na 
2010.  Al het werk wordt dus gedeclareerd wat deze onderneming  heel interessant maakt. De intentie is 
om het uit te bouwen naar 200 teams. Op dit moment heeft E. Brederveld 127 medewerkers verspreid over 
13 teams. Boven elke 3 teams is een jeugdpsychiater, 2 SPV-ers etc. Hij is een ondernemer en maakt 
harde afspraken ook met teams over teamproductie van minimaal 1,5 miljoen. Toch behandelt ACT Jeugd 
ook jeugdige vluchtelingen die niet verzekerd zijn en geen geld opleveren en juist € 200.000 kost. 
Vele omliggende organisaties zijn bang dat ACTJeugd productie afpakt, Mediant was grootste concurrent 
maar in de praktijk blijkt dat ACT Jeugd juist productie levert. E. Brederveld heeft een methodiek binnen 
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het team. Opnames, uitwisselen gegevens verloopt prima. Bureau Jeugdzorg geeft inlogcodes van Officier 
van Justitie om in dossiers van de cliënten te mogen kijken. Doordat E. Brederveld meer salaris geeft 
willen medewerkers er graag werken. Het zijn zelfsturende teams, zit geen management boven en is 
daardoor laagdrempelig. Heeft 8% overhead.  
 
E. Brederveld heeft ook ACT Ouderen ingediend. In diverse landen wil ACT Jeugd zijn format 
overnemen (Luxemburg, USA, Engeland, Duitsland) en doet dit samen met PinkRoccade voor het EPD. 
Het vinden van psychiaters is een probleem, heeft er nu 5 maar wil er meer. Heeft de financiën voor 200 
teams, maar moet ook de medewerkers hiervoor hebben. Wil zijn product uitrollen en laten zien hoe hij 
zich onderscheidt. E. Brederveld heeft weinig risico’s. Je moet wel kwalitatieve mensen hebben en 
houden. Heeft geen specifieke doelgroep, houdt elk team heel breed en is van mening dat elk team elke 
cliënt aan moet kunnen. Is in januari 2011 gestart met 0 cliënten en momenteel heeft E. Brederveld er 
2500. In Overijssel gaat via de jeugdzorg iedere cliënt die ouder dan 16 jaar is automatisch naar 
ACTJeugd.  
 
De voorzitter vindt het een indrukwekkend verhaal en vraagt wat F-ACT Nederland en ACT Jeugd voor 
elkaar kunnen betekenen. De missie van F-ACT Nederland is de zorg voor kwetsbare doelgroep helder te 
krijgen. E. Brederveld geeft aan alleen gekomen te zijn als er een ‘win-win’-situatie is alleen kan nog niet 
bepalen hoe. Kan F-ACT Nederland iets betekenen in de certificering? Met een onafhankelijk iemand zou 
E. Brederveld willen discussiëren over de positiviteit van certificeren/CCAF. Of kunnen F-ACT 
Nederland en ACTJeugd iets in het wetenschappelijk onderzoek samen doen? Hans Kroon en Niels 
Mulder zijn geïnteresseerd in het eventuele onderzoek. De regionale GGZ laten zien dat het efficiënter 
kan.  
ACT Jeugd samen laten werken met Platform (F)ACT is op dit moment niet aan de orde door veel oud 
zeer bij Lucertis. De methodiek met elkaar delen zou een win-win-situatie zijn. Aanpak en problematiek is 
per provincie in Nederland heel verschillend. Ook de leeftijdgroepen en cultuurverschillen zijn anders. In 
bijv. het oosten van het land wordt er niet gewerkt met allochtone medewerkers omdat dit niet 
geaccepteerd wordt.  
 
Afgesproken wordt dat Annelies Bollerman-Luierweert en Karin Bonouvrie contact met elkaar opnemen 
om F-ACT Nederland bij alle medewerkers van ACT Jeugd te promoten. Naschrift: heeft plaatsgevonden 
en wordt verder gepromoot zodra site in de lucht is. 
 
 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 7 december 2011 van 10.00-12.00 uur bij 
Trimbosinstituut te Utrecht (Kees Trimboszaal).  
 


